

TRAVEL COSTS

The annual general meeting of the Canadian Political Science Association will be held this year from June 8–11 at Memorial University of Newfoundland, in St John's, Newfoundland. The CPSA receives a travel grant from the SSRCC to assist members to come to the annual meeting from distant places. These funds are particularly designed to help younger members on the assumption that those presenting, discussing, or chairing papers will be subsidized by their own university. Those requesting CPSA grants are urged to obtain finance from their own institutions in order to allow the Travel Fund to be spread widely. Requests, stating the cost of the economy return air fare, the grants you expect to receive from other sources, and the academic rank of the member must reach the Secretary-Treasurer, Professor John E. Trent, Canadian Political Science Association, c/o Department of Political Studies, Queen's University, Kingston, Ontario, by 3 May 1971. Please enclose a self-addressed, stamped envelope with your request.

FRAIS DE TRANSPORT

Cette année, la réunion annuelle générale de l'Association canadienne de Science politique se tiendra du 8 au 11 juin, à l'Université Memorial de Terre-Neuve, à St-Jean, Terre-Neuve. La CPSA/ACSP a reçu du SSRCC/CCRSS une subvention de transport destinée à permettre aux membres éloignés d'assister à la séance annuelle de l'Association. Ces fonds sont d'abord mis à la disposition des membres plus jeunes, attendu que le voyage de ceux qui présentent ou discutent une communication, ou qui y président, sera vraisemblablement défrayé par leur propre université. Ceux qui désirent se prévaloir de cette aide devraient tâcher d'obtenir une contribution similaire de leur employeur, ce qui permettrait à CPSA/ACSP de répartir son assistance plus largement. Les demandes de subvention devraient, après avoir précisé le coût du transport aérien (aller-retour, classe économique) et déclaré les autres sources de financement escomptées, ainsi que le statut académique du demandeur, être envoyées au secrétaire-trésorier, Professor John E. Trent, Canadian Political Science Association, c/o Department of Political Studies, Queen's University, Kingston, Ontario, pour le 3 mai 1971 et accompagnées d'une enveloppe affranchie.